

BIL	NILAI KONTRAK /PERJANJIAN	PEKELILING BIL 6/2010 (ASAL)		PINDAAN BAHARU PEKELILING BIL 6/2010		CATATAN
		JAWATAN PENANDATANGAN	BIDANG KUASA	JAWATAN PENANDATANGAN	BIDANG KUASA	
7.	RM 500,000 ke bawah	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Timbalan Penyelaras Kampus Negeri</li> <li>- Penolong Bendahari Cawangan / Kampus Negeri</li> <li>- Penolong Bendahari, Bahagian Perolehan</li> </ul>	Timbalan Penyelaras Kampus Negeri, Penolong Bendahari di Cawangan / Kampus Negeri dibenarkan menandatangani semua kontrak / perjanjian bekalan / perkhidmatan dan kerja di Cawangan/Kampus Negeri tidak termasuk perjanjian / kontrak pembangunan yang dibiayai oleh Kumpulan Wang Pembangunan.	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Rektor</li> <li>- Penolong Naib Canselor (UiTM Kampus Sg. Buloh dan Selayang</li> <li>- Ketua PTJ Kampus Negeri yang dilantik oleh Universiti</li> </ul>	Semua kontrak / perjanjian bagi <b>Bekalan ICT dan Perkhidmatan ICT</b> Kampus Negeri	<p><b>MANSUH</b> Jawatan Penandatanganan &amp; Bidang Kuasa:</p> <p>Timbalan Penyelaras Kampus Negeri</p> <p><b>TAMBAHAN</b> Nilai kontrak /perjanjian, Jawatan Penandatanganan &amp; Bidang Kuasa:</p> <p>-Rektor -Penolong Naib Canselor (UiTM Kampus Sg. Buloh dan Selayang -Ketua PTJ Kampus Negeri yang dilantik oleh Universiti</p>
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ketua PPF&amp;ICT/ Timbalan Pengarah/ Jurutera (Gred 44 dan ke atas)</li> </ul>			Semua kontrak / perjanjian bagi <b>Kerja dan Perkhidmatan Fasiliti</b> yang diuruskan oleh Pejabat Pengurusan Fasiliti & ICT Kampus Negeri	<p><b>TAMBAHAN</b> Nilai kontrak /perjanjian, Jawatan Penandatanganan &amp; Bidang Kuasa:</p> <p>-Ketua PPF&amp;ICT/Timbalan Pengarah/ Jurutera (Gred 44 dan ke atas)</p>	
	-sambungan- RM 500,000 ke bawah			<ul style="list-style-type: none"> <li>- Penolong Bendahari Cawangan / Kampus Negeri</li> <li>- Penolong Bendahari, Bahagian Perolehan</li> </ul>	Semua kontrak / perjanjian <b>bekalan dan perkhidmatan di</b> Cawangan/Kampus Negeri tidak termasuk perjanjian / kontrak pembangunan yang dibiayai oleh Kumpulan Wang Pembangunan.	<p><b>KEKAL</b> Jawatan Penandatanganan &amp; Bidang Kuasa:</p> <p>- Penolong Bendahari Cawangan / Kampus Negeri -Penolong Bendahari, Bahagian Perolehan</p>

## LAMPIRAN 2

BIL	NILAI KONTRAK / PERJANJIAN	JAWATAN PENANDATANGAN	BIDANG KUASA
7.	RM 500,000 ke bawah	- Rektor - Penolong Naib Canselor (UiTM Kampus Sg. Buloh dan Selayang - Ketua PTJ Kampus Negeri yang dilantik oleh Universiti	Semua kontrak / perjanjian bagi <b>Bekalan ICT dan Perkhidmatan ICT</b> Kampus Negeri
		- Ketua PPF&ICT/ Timbalan Pengarah/ Jurutera (Gred 44 dan ke atas)	Semua kontrak / perjanjian bagi <b>Kerja dan Perkhidmatan Fasiliti</b> yang diuruskan oleh Pejabat Pengurusan Fasiliti & ICT Kampus Negeri.
		- Penolong Bendahari Kampus Negeri	Semua kontrak / perjanjian <b>bekalan dan perkhidmatan</b> di Kampus Negeri berkenaan sahaja.
		- Penolong Bendahari, Bahagian Pengurusan Perolehan	Semua kontrak / perjanjian <b>bekalan dan perkhidmatan am</b> di UiTM Shah Alam / Kampus Negeri.
8.	RM 50,000 ke bawah	- Ketua Kumpulan Wang - Penolong Bendahari - Ketua Zon berkenaan	Semua kontrak / perjanjian <b>bekalan dan perkhidmatan</b> di UiTM Shah Alam sahaja.